
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 7/2019

VII Posiedzenie w dniu 19 czerwca 2019 r.
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:33 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak

Goście: 
1. Leszek Idasz – pełnomocnik Wójta do spraw bezpieczeństwa
2. Janusz Knopik - przedstawiciel Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości,  dokonał
przewodniczący Konrad Puchała. Przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku o zdarzeniach

drogowych na terenie Gminy Miedźno oraz niebezpiecznych miejscach w ciągu dróg położonych
na terenie Gminy.

3. Informacja Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku o stanie bezpieczeństwa p.poż. w Gminie
Miedźno.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Przewodniczący poinformował zebranych, że punkt 2 porządku obrad zostanie zdjęty, ponieważ otrzymał
przed momentem informację z Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku, że niestety naczelnik wydziału
ruchu  drogowego  nie  będzie  mógł  się  pojawić  w  dniu  dzisiejszym.  Zaproponował  przełożenie  tego
tematu na późniejszy termin na co radni przystali jednomyślnie.
Wobec braku propozycji innych zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

2. Informacja Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku o 
zdarzeniach drogowych na terenie Gminy Miedźno oraz niebezpiecznych miejscach w ciągu dróg 
położonych na terenie Gminy.
(punkt zdjęty z porządku obrad)
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3. Informacja Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku o stanie bezpieczeństwa p.poż. w Gminie 
Miedźno.
Informację  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Kłobucku  o  stanie  bezpieczeństwa  przeciwpożarowego
w Gminie Miedźno przedstawił kierownik sekcji operacyjnej mł. kpt. inż. Janusz Knopik. 
Przewodniczący Puchała  zapytał  czy  zdarzały  się  zgłoszenia,  gdzie  potrzebna  była  pomoc  z  zakresu
ratownictwa wysokościowego. 
Kierownik  Knopik  odpowiedział,  że  nie.  Jednak  w  przypadku  takiego  alarmu  działania  z  zakresu
ratownictwa wysokościowego realizuje OSP Miedźno. 
Pełnomocnik  Leszek Idasz dodał,  że  nawet  w dniu  dzisiejszym jednostka  OSP Miedźno uczestniczy
w ćwiczeniach z tej tematyki.
Radna Makles poruszyła kwestię konieczności przycięcia drzew na drodze od Wapiennika w kierunku
Mokrej. Zapytała czy straż pożarna współpracuje z nadleśnictwem. 
Przewodniczący Puchała odpowiedział, że dla straży istotne są drogi przeciwpożarowe. Był na komisji
w poprzedniej kadencji przedstawiciel lasów państwowych, gdzie można było zadać pytania. 
Kierownik Knopik odpowiedział, że za stan dróg i przejezdności odpowiada właściciel nieruchomości.
Pełnomocnik Idasz nawiązując do akcji ratowniczych jednostek OSP podkreślił, że każdy strażak musi
mieć ważne szkolenia, aby móc uczestniczyć w akcji i jest to zawsze dopilnowane. 
Radna Makles pogratulowała jednostce OSP Miedźno podejmowanych działań.
Kierownik Knopik dodał, że podejmowane działania i dysponowanie jednostek w głównej mierze zależy
od  miejsca  zdarzenia.  Przyznał  jednak,  że  jednostka  OSP  Miedźno  jest  jedną  z  najaktywniejszych
w powiecie. 
Radna Makles zapytała o częstotliwość wyjazdów do wypalanych traw. Poruszyła temat ulicy Akacjowej
w Miedźnie, gdzie kilkukrotnie już zapaliło się drzewo przy którym wyrzucane są odpady. 
Kierownik Knopik powiedział, że w tamtym roku odnotowano ok. 140 wyjazdów do wypalanych trwa, na
chwile obecną jest ok 40, a więc mniej o tej porze roku. 
Wobec braku innych pytań przewodniczący Puchała podziękował kierownikowi Knopikowi za przybycie
i wystąpienie i zarządził o godz. 13:15 przerwę w obradach.
Obrady wznowiono o godz. 13:20.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Przewodniczący Puchała wyjaśnił, że przedmiotowa działka nr 581/1 położona jest na skrzyżowaniu ulic
Głównej i Nadrzecznej w Borowej. W związku z przebudową drogi w ulicy Nadrzecznej jest niezbędna
w celu  poszerzenia  wjazdu/wyjazdu  na  ulicę  Nadrzeczną i  zapewnienia  bezpiecznego zjazdu z  ulicy
Nadrzecznej  w kierunku północnym.  Przewidywane jest  zajęcie  ok.  ¼ powierzchni  działki  pod samą
nawierzchnię  drogi  i  dodatkowe  wykorzystanie  jej  powierzchni  na  budowę  infrastruktury  związanej
z  odwodnieniem  terenu  przyległego  tj.  uzbrojenia  podziemnego  oraz  rowu  otwartego.  Powierzchnia
działki wynosi 410 m2. W wyniku negocjacji ustalono cenę zakupu działki na 14 zł za 1m2 co daje sumę
5740 zł za całość, Gmina zobowiązała się również pokryć koszty notarialne transakcji. Przypomniał też,
że  w dniu  30 maja2019 r.  możliwość  wykupu działki  581/1 została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa. 
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

5. Sprawy różne.
Radny Trzepizur poprosił o przedstawienie informacji dotyczących funkcjonowania wspólnoty gruntowej
wsi  Ostrowy  nad  Okszą  m.in.  kto  odpowiada  za  jej  działania  i  kto  zobowiązany  jest  do  płacenia
podatków. 
Przewodniczący Puchała powiedział, że przekaże tę sprawę do dalszej analizy. 



Radna Małgorzata Szymonik poprosiła, aby na skrzyżowaniu ulic Brzeźnickiej i Kościuszki w Ostrowach
nad Okszą uwidocznić przejście dla pieszych poprzez dodanie lamp pulsacyjnych przy znajdującym się
tam znaku. 
Radna Makles zapytała o spółkę wodną i jej funkcjonowanie – co dzieje się w tym temacie. 
Radny Puchała powiedział, że zgodnie z wypowiedzią Wójta na sesji urząd współpracuje w tym zakresie
z  radcą  prawnym.  Szczegółowych  informacji  w  tej  sprawie  udziela  pracownik  Referatu  Rolnictwa
i Gospodarki Komunalnej Pani Anita Zawierucha - Dobroś. 
Radna Szymonik powiedziała, że na skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Częstochowskiej w Ostrowach nad
Okszą znajduje się krawężnik z zielenią wymagającą wykoszenia. 
Przewodniczący Puchała  powiedział,  że  drogi  wojewódzkie  w sezonie  letnim i  zimowych  utrzymuje
Powiatowy Zarząd Dróg w Kłobucku. Obiecał zgłosić to stosownym pismem. 
Radna Agnieszka Szczypiór zgłosiła, że piaskownica w Borowej wymaga dosypania piasku i usunięcia
traw, które w niej wyrosły. 
Radny Piotr Wawrzyniak poprosił, aby sprawdzono wszystkie piaskownice na terenie Gminy. 
Przewodniczący Puchała odnotował uwagi zgłoszone przez radnych. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Puchała zamknął posiedzenie Komisji o godz. 13.33.

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 

Przygotował(a): Anna Kuras

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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